
Utrinki z volišča v
KS Ig

Anton Glavan iz Iga: O
poteku volitev sem bil obve-
ščcn preko radia, kateri kan-
didati pa bodo predstavljali
nas - kmete pa sem bil sezna-
njen v Naši komuni, Zdi se
mi da bodo predlagani kandi-
dati uspešno deiovali v na-
slednjem obdobju in da bodo
zastopali vse naše intercse.

Irena Comirjo iz Drage:
Letos sem prvič volila in če-
prav z dosedanjim delom de-
legatov nisem seznanjena mi-
slim, da nas bodo kandidati ki
jih volimo danes bolje zasto-
pali na vseh področjih. Zdi se
mi da je struktura kandidatov
na kandidatni listi taka. da
lahko pričakujemo večjo ak-
tivnost. kot je bila dosedanja.
Tudi priprave na volitve so
bile boljše, saj je vsak lahkii
prebral seznam kandidalo\
na razglasih pa ludi v občin-
skem glasilu.


